

# Referat styremøte 1 2023

Dato: 17. januar 2023

Sted: TESS-bygget og Teams

Deltakelse: Vidar Larsen, Marius Skaar, Anders Crook (Teams), Kjetil Wiik(Teams),

Frafall: Roar Ingve Døving og Tor Gjerrestad (Vara)

Erik ble valgt som referent. Referat fra forrige styremøte ble godkjent.

<b>Sak 1.1</b>	<b>Klubbmøter</b>	<b>Ansvarlig</b>
<b>2023</b>	Plan for klubbmøter fremover og informere (faste datoer i lang tid fremover og evt. program) Førstehjelp, vær og vind++ Første onsdag hver måned kl 1900. Agenda for neste klubbmøte: Årshjul, klubbtur/Valldal <i>Vedtak:</i> <ul style="list-style-type: none"><li>- Anders sjekker om en kan bruke skolen på Ellingsøya. Alternative lokaler kan en se på hvis dette lokalet ikke går i boks.</li></ul>	Anders
<b>Sak 1.2</b>	<b>FlyValldal</b>	Kjetil
<b>2023</b>	Organisert: Muri Camping. To hytter og åtte teltplasser, dato: 2-4 juni. Må på plass: Opprette et arrangement på facebook, leiebil til transport, og evt. en sjåfør, konkurranser, Roar og/eller Kjetil kan skaffe båt, PP2-landingsplass må finnes <i>Vedtak:</i> <ul style="list-style-type: none"><li>- Erik sender ut invitasjoner.</li><li>- Roar og/eller Kjetil skaffer båt, PP2-landingsplass må finnes</li></ul>	Roar Erik
<b>Sak 1.3</b>	<b>Plan/dato og informer om årsmøte</b>	Erik
<b>2023</b>	<i>Vedtak:</i> <ul style="list-style-type: none"><li>- 1. mars (ble fremskyndet til 28. februar)</li></ul>	
<b>Sak 1.4</b>	<b>Status vindmålere</b>	Anders
<b>2023</b>	Klubben har allerede en vindmåler hos Per Ove. Denne brukes. <i>Vedtak:</i> <ul style="list-style-type: none"><li>- Anders kontakter potensielle installatør.</li></ul>	
<b>Sak 1.5</b>	<b>Sette dato og lokasjon for nødskjerm kast-/pakkedag</b>	Anders
<b>2023</b>	<i>Vedtak:</i> <ul style="list-style-type: none"><li>- Anders sjekker ut om Ellingsøy skole lørdag 11. og 18. februar</li></ul>	
<b>Sak 1.6</b>	<b>Søke om støtte</b>	
<b>2023</b>	Finne ut og legge en plan for hvor/hvem vi skal søke om penger. Status Fjellstua-søknad: Utbedring av start. Søknaden ble ikke godkjent. Landing på Sunntrans midlertidig. <i>Vedtak:</i> <ul style="list-style-type: none"><li>- Spesifikke tiltak må på plass før en evt. søker</li></ul>	
<b>Sak 1.7</b>	<b>Få på plass vindpølse på Heisa</b>	Marius
<b>2023</b>	<i>Vedtak:</i> Pølsefest. Dato: Spontant, når det er flybart. Marius trenger hjelp til å få ned staken.	
<b>Sak 1.8</b>	<b>Status vindmåler Sula</b>	
<b>2023</b>	Torstein fortsetter å drifte denne selv og han er informert at den viser feil retning.	

*Vedtak: Vi følger med når vi begynner å bruke den om den fortsatt viser feil.*

<b>Sak 1.9</b>	<b>Status klubbhåndboken</b>	Erik
<b>2023</b>	<i>Vedtak: Erik sender rundt siste utkast. Vedtas neste styremøte.</i>	
<b>Sak</b>	<b>Kurs 2023</b>	Anders
<b>1.10</b>	Anders avholder kurs. 7-8 elever påmeldt.	
<b>2023</b>	<i>Vedtak: Kursansvarlig organiserer</i>	
<b>Sak</b>	<b>Eventuelt:</b>	Marius
<b>1.11</b>	- Konkurransen på Stranda. Ligger i årshjulet i NLF. Stian Volstad og Arne Kristian har lead på dette. De har behov for dugnadsarbeid.	
<b>2023</b>	<i>Vedtak: Marius tar dialogen med de angående behov.</i>	